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Protokoll vid styrelsemötet den 26 April2023 
 

Plats:  Stationsgatan 37b 

 

Närvarande Christer Oskarsson Ordförande 

   Kristina Persson Sekreterare 

   Joakim Gustafsson Ungdomskommittén 

   Jan Olof Svensson           Arrangemangskommittén 

   Oscar West Träning och tävlingskommittén  

   Lotta Enberg  Marknadskommittén  

   Ingolf Bengtsson              Kassör   

 

 

§ 1  Mötet öppnades 

  Ordförande öppnade mötet. 

   

§ 2  Dagordning  

   Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 

 

§ 3  Val av justeringsperson 

  Styrelsen beslutade att utse  Oscar West till justeringsperson   

 

§ 4  Föregående protokoll 

 

Föregående möte gicks igenom. Vi diskuterade om stugfogdar behövs varje vecka under vår och höst. 

Därefter lades protokollet till handlingarna 

 

§ 5  Rapport från AU 

   

AU har tagit fram revideringsförslag till uppdaterad Ledarguide. Styrelsen har gett sina synpunkter. 

Styrelsen beslutar att, med justeringar godkänna revideringen. 

 

Hemsidan upplevs av många medlemmar innehålla mycket löpande text. Styrelsen beslutar att varje 

kommitté inkommer med förslag på vad som kan läggas i PDF- format. 

 

Oskar Berg har lämnat ett önskemål om att köpa in 4 självavläsnings moduler till tävlingar för att 

förenkla utläsningen vid tävlingar. Kostnad 28000. Utifrån ansatt ekonomisk läge beslutar styrelsen att 

köpa in 2 st. 

 

 

§ 7  Ekonomi - lägesinfo  

 

Ekonomin är i nuläget ansträngd. Klubbens kassa har sedan årsskiftet minskat med 260 000 kr. Klubben 

har haft stora kostnader i samband med Hallandspremiären. Alla förväntade intäkter har ännu inte 

inkommit. Sista dag att betala startavgiften för tävlade klubbar är siste maj. Klubben behöver se över 

kostnader vid inköp och beställningar. 

Styrelsen beslutar att placera delar av våra tillgångar på ett fasträntekonto. 

 

Vid nästa styrelsemöte beslutas om begränsade startavgifter. 
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§ 8  Träning/Tävling – lägesinfo 

Träningarna fortlöper som planerat. Tisdagsträningarna har 10-15 medlemmar/ tillfälle. 

Torsdagscuperna lockar många, upp mot 70 deltagare/ gång. De torsdagar, där det inte anordnas cup 

lockar  betydligt färre deltagare. 

 

Kommittén upplever att det är svårt att få medlemmar att ansvara för träningar. Hur kan klubben 

förenkla träningarna. Styrelsen diskuterar möjligheten att ha veckans bana på fasta stolpar och 

medlemmar ges möjlighet att skriva ut kartan själv om man inte kan delta på träningen. 

 

Kommittén har som förslag att skicka ut en enkät för att undersöka vad medlemmarna vill ha ut av 

föreningen. Styrelsen beslutar att en enkät ska skickas ut. Alla kommittéer tar med frågeställningar de 

vill ha med i enkäten.  Frågeställningarna/ påståendena ska besvaras med flervalsalternativ, ingen 

fritext. 

 

Sprint KM arrangeras på Frennarp 8 maj, anmälan till sprint DM är öppen. Fredrik och Albin ansvarar 

för Tjogets lagsammansättning. 

Det planers för en löputflykt den 6 juni mellan Torekov och Båstad 

   

 

§ 9  Arrangemang – lägesinfo 

 

Hallandspremiären är genomförd. Vi genomförde 2 tävlingar som uppskattades av medlemmar.  

Kostnaderna är stora vid delade tävlingsplatser. Till nästa år planeras samlad tävlingsplats vid ÖN. 

  Vårruset genomförs nästa vecka. Antalet anmäla är något högre än föregående år. 

  Tredagars planering fortlöper, vissa utmaningar med att medlemmars frivilliga deltagande. 

  Kommittén planerar för Sprint DM nästa år. Arena planeras till Frennarp.  

  I höst genomförs och planeras PREO-SM, allt enligt plan  

 

 

§ 10 Ungdom – lägesinfo 

 

Ungdomsträningen fortlöper enligt plan. Deltagarantalet i gröngrupp har minskat markant. Kommittén 

har genomför ett läger i Danmark som var uppskattat av ungdomarna. 

Ett antal ungdomar har deltagit i HOF läger i Småland samt deltagit på SSM. 

Kommittén planerar för en tävlingsresa till Lund i samband med Sprint SM 

 

  

§ 11 Marknad – lägesinfo 

 

Sponsorhuset är klart. Medlemmar skapar ett eget konto. Handel som sker via sponsorhuset generar 

både återbäring till medlem och förening. Information och logga läggs på hemsida 

 

Förningen har även skapat konto på gräsroten som är knutit till Svenska spel. Styrelsen dilemmat att 

spel kan skapa beroende samtidigt som svenska spel är en stor sponsor till föreningslivet.  Logga läggs 

på hemsida. Marknadsförs via fysiska möten. 

 

Vuxenkursen har 16 anmäla deltagare. 

 

Klubbkläder förväntas levereras via Trimtex vecka 20. Hoodies till ungdomar levereras 8 maj.  
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Klädshopen öppnar igen inom kort för att ge möjlighet för nya medlemmar att köpa klubbkläder. 

Medlemmar har gett uttryck för att kläderna är kostsamma. Vi kan inte påverka avtalet i nuläget. 

 

Hittaut har start 28 april. Hittaut  har till dags datum en kostnad på 44000 kr. sponsorintäkterna är 

55000kr. 8 företag har sponsrat med 5000kr vardera  och ett företag med 15000 kr. Hittaut-gruppen 

planerar för en gemensamstudieresa till Skåne. 

 

Sociala medier är en kanal att nå ut till många. Ansvara för kontona behöver bli bättre på att hashtagga, 

samt att göra kontona offentliga. Diskussioner förs om att ha färre sociala konton men med fler inlägg. 

 

 

Kommittén planerar för kommande aktiviteter 

 

13 maj Halmstad går för vatten 

27 augusti Föreningsdag i Halmstad 

28 augusti P-spring ( Alla ungdomar deltar gratis samt ett visst antal vuxna. Vi kan stötta arrangemanget 

men inte vara ansvariga för uppgifter. 

 

 

Kommittén har jobbat med att skaffa sponsorer till Hallands 3 dagar. Några är klara. 

Vi behöver samordna detta 

   

   

§ 13 Övriga frågor 

 

 29 maj Städdag på Kaneberg. Sker i samband med ungdomsträningen. Klubben bjuder på kvällsmat 

 

Ordförande har kontaktat Stampen Media för att tänka kring  marknadsplan. Väntar på återkoppling. 

 

Kansli- Vi behöver göra en behovsanalys- vad önskar vi och vad är realistiskt. Styrelsen kontaktat 

kommunen för lokalförfrågan. Vi står i kö för ett kansli på Halmstad arena. Kristina kontaktar en förening för 

eventuell samordning av lokal. Vi kan använda en lokal vid gården ön för kallförvaring.  

 

 Nästa möte 24 maj 

 

 

§ 13 Mötets avslutande 

  Ordförande avslutade mötet 

  

    

Vid protokollet: 

 

 

Kristina Persson 

Sekreterare 

 

Justeras: 

 

 

 

 

     

Ordförande    Justeringsperson 
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